
 
Door Lydia Notz 
 
Wethouder Véronique Zeeman heet de geslaagde kinderen, hun ouders en overige genodigden 
hartelijk welkom. “Al eerder hebben wij kennis kunnen maken tijdens de informatieavond op het 
gemeentehuis. Inmiddels zijn er in deze groep zeven kinderen geslaagd voor de training. Jullie kunnen 
vanaf nu zelfstandig naar Eindhoven reizen op de fiets. Dit zal in het begin best spannend zijn, ook voor 
jullie als ouders, want het gaat om loslaten”, licht Véronique Zeeman toe. “Ik wil jullie als jongeren en 
ouders dan ook heel hartelijk bedanken voor je vertrouwen in dit project.” 
 
Snelbinders is bedoeld voor leerlingen in het voortgezet speciaal onderwijs die recht hebben op 
leerlingenvervoer in de vorm van taxivervoer. “Met de huidige personeelstekorten in de taxibranche 



en de druk op het leerlingenvervoer, biedt Snelbinders een flexibele en duurzame oplossing. Leerlingen 
zijn niet meer afhankelijk van een taxi en flexibel, omdat zij na school niet meer hoeven te wachten op 
een taxi die alleen op vaste tijdstippen rijdt. Gebruik de hulp die er is en schroom dan ook niet om deze 
in te schakelen indien nodig”, appelleert zij aan de leden van het project. 
 
De wethouder reikte de e-bike certificaten uit aan de gelukkig geslaagden die voortaan veilig en met 
zelfvertrouwen zelfstandig de weg op gaan. “Bij zorgvuldig gebruik mogen leerlingen de e-bike inclusief 
een fietshelm na vier jaar behouden.” 
 
Tot op heden zijn in een eerdere groep al vijf kinderen geslaagd voor de training. De inhoud van de 
training omvat, afhankelijk van de behoefte van de leerling, verkeerstheorie, kennis over het veilig 
gebruik van fietsen, bijzondere verrichtingen en een praktijktraining in het verkeer. 
 
Bevorderen zelfstandigheid en zelfvertrouwen 
 
Het innovatieve project is een pilot in samenwerking tussen de gemeente Best en De Have, een 
organisatie in mobiliteitsoplossingen. Doel is het bevorderen van zelfredzaamheid van leerlingen en 
het verminderen van de druk op het leerlingenvervoer. Met deze actie wordt de zelfredzaamheid en 
het zelfvertrouwen bij leerlingen en ouders bevorderd. Veel leerlingen kunnen weliswaar fietsen, maar 
hebben onvoldoende zelfvertrouwen om met een reguliere fiets op pad te gaan. Erik Hogebrug van De 
Have vertelt: “Tijdens een intake worden specifieke behoeftes van leerlingen en ouders onderzocht en 
maatwerkoplossingen geboden die ertoe leiden dat hindernissen verdwijnen zodat de leerling prettig 
kan gaan reizen met een e-bike. Alle fietsen zijn voorzien van trapondersteuning waardoor de leerling 
minder fysieke inspanning hoeft te leveren. Daarnaast zijn de fietsen ‘connected’. De leerling kan altijd 
hulp inschakelen, mocht dit nodig zijn. Bij een calamiteit is een leerling traceerbaar en op de 
achtergrond is er altijd assistentie aanwezig.” 
 
Angelique, moeder van Luuk, is blij met dit project. “Het taxivervoer verliep niet altijd even soepel. 
Luuk moest vaak na school lang wachten op een taxi, dat is gelukkig nu anders.” Luuk gaat de 
aankomende week voor het eerst met de e-bike naar school: “Ik vind het wel spannend de eerste keer 
op de fiets.” Gelukkig begeleidt Angelique hem de eerste keren tijdens de weg naar school zodat Luuk 
rustig kan wennen. En binnenkort gaat Luuk alleen op de fiets. 
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